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FELVÉTELI ELJÁRÁS 

Október elején lezárult a felvételi eljárásunk: a szerkesztőség 15 fővel bővült, őket mind 

személyesen hallgattam meg. A kiválasztási folyamatban Varga Dominika főszerkesztő-

helyettes meghatározó részt vállalt. Az új taglistát a Hallgatói Önkormányzat elnökének 

elküldtem, a szerkesztőségi munkacsoportba pedig feltöltöttem. A honlapunkon és a HÖK 

honlapján1 található impresszumot frissítettem. Az új tagokat hozzáadtam a honlapunkhoz, a 

Trello-felülethez és a Facebook-csoportunkhoz.  

A frissen felvettek betanítása három kisebb csoportban zajlott: az olvasószerkesztőknek 

egyedül, a lapmenedzsereknek pedig Varga Dominikával közösen tartottam képzést. Emellett 

aktualizáltam a szerkesztőség működésére vonatkozó alapvető tudnivalókat tartalmazó 

dokumentumokból álló csomagot, amit minden új tag nyomtatott formában is megkapott. Az 

október 23-ai hosszú hétvégére szervezett csapatépítésen részt vettem. 

 

ELTE PRESS ÜLÉSEN VALÓ RÉSZVÉTEL 

Október 16-án részt vettem az ELTE Press idei első ülésén, ahol a többi kari magazin 

főszerkesztőjével találkoztam. Megállapításra került, hogy jellemző a Hallgatói 

                                                 
1 A jövőben ezt nem fogom tudni megtenni, mivel a Jurátusnak már nincs hozzáférése a HÖK honlapjához. 
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Önkormányzatok részéről a szerkesztőségek ösztönzése az online átállásra a költségek 

csökkentése érdekében. Közös problémaként került meghatározásra, hogy a szerkesztőségi 

jutalmak nem emelkednek, emiatt több Karon is problémát jelent a hallgatók állandó munkára 

való ösztönzése. 

 

KÜLDÖTTGYŰLÉSEN VALÓ RÉSZVÉTEL 

Részt vettem az október 2-án és 15-én tartott küldöttgyűléseken: előbbiről már megjelent egy 

cikkem, utóbbiról pedig november elején Szabó Tamással közösen fogunk közzétenni egy írást, 

melynek témája a HÖK 2017-es zárszámadása és 2018-as költségvetése lesz. 

 

TUDOMÁNYOS DIÁKKÖRI TANÁCS ÜLÉSÉN VALÓ RÉSZVÉTEL 

A TDT október 8-ai ülésén részt vettem, ennek során tudomást szereztem az OTDK kari 

fordulójának lebonyolítására vonatkozó technikai információkra, amiknek birtokában 

elkezdtem megszervezni az eseményről való közvetítést. 

 

EGYÜTTMŰKÖDÉS A MATHIAS CORVINUS COLLEGIUMMAL 

Az MCC 2019-ben is megszervezi a Neighbourhood Dialogues programot, melynek idei címe 

Future of the Energy Safety within the V4 Countries. A megállapodás szerint a Jurátus részt 

vállal a program népszerűsítésében és tudósít róla, az MCC pedig feltünteti a kari lapot mint 

támogatóját Neighbourhood Dialogues programmal kapcsolatos kiadványain, illetve 2-3 

szerkesztőségi tagnak ingyenes részvételt biztosít az eseményen. 
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RENDES MŰKÖDÉSHEZ KAPCSOLÓDÓ FELADATOK 

A Jurátus továbbra is minden hétköznap új cikkel jelenik meg, hétvégén extra cikkeket hozunk 

ki, vagy korábbi népszerű, időtálló írásokat osztunk meg újra. 

Az új lapmenedzseri pozícióra felvett három hallgatónak az Informatikai Igazgatóságtól külön 

e-mail címet kérvényeztem, így hivatalos levelezésüket a lapmenedzser@ajkhok.elte.hu címről 

tudják folytatni. 

Október első két hetében, az olvasószerkesztők betanításáig minden megjelenő cikket én 

lektoráltam. 

A GDPR szerinti adatkezelés érdekében a Jurátus elérhetőségi listája felkerült a HÖK által 

vezetett adatkezelőkről szóló nyilvántartásba. Ezen felül a szerkesztőség tagjai írásban 

hozzájárultak, hogy adataik a szerkesztőségi Trello-táblára feltöltött Excel-táblázatban 

szerepeljenek – ezeket a nyilatkozatokat leadtam iktatásra a HÖK-nek. 

Összeállítottam és szétküldtem a Jurátus októberi hírlevelét, melynek fő témája az 1956-os 

forradalom és az ÁJK kapcsolata volt Szabó Lilla rovatvezető írása alapján. Jelenleg 34 

feliratkozónk van (a hírlevél szeptemberben indult). 

Az alábbi feladatokat továbbra is folyamatosan ellátom: 

• alkalmankénti cikkírás, 

• minden elkészült cikk elolvasása, szükség szerinti javítása, honlapra való feltöltése, 

formázása és közzététele, 

• a Jurátus minden üzenetének folyamatos megválaszolása, 

• kapcsolattartás a szerkesztőséggel, különös tekintettel a rovatvezetőkre. 

2018. október 31. 
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